
Referat frå styremøte i Skåbu Bygdautvalg 08.06.2015 
Tilstade: Heidi, Lars, Hilde, Steinar, vara Sonja (for Johnny),  Ida Aasne   
 

Sak 25/15:  Felås 

- Fjerne felåsane i løpet av veke 39, Lars ansvarleg. 

- Heidi kontaktar Arne Fagervold ang. ferist i Austlifeltet 

- Evaluering av felås på neste møte 

 

 

Sak 26/15: Bygdamøte 

-‐ Tidspunkt: Onsdag 21. oktober  

-‐ Temaforslag: sentrumsutvikling, forslag til tiltak 

-‐ Forslag om å invitere ordførar til å informere om ny sentrumsplan for Skåbu 

-‐ Presentere forslaga frå landskapsarkitekten som var på besøk i bygda 

-‐  

 

Sak 27/15: Skåbuvegen 

-‐ Informasjonsgruppe for ”Skåbuvegsituasjonen” har starta opp igjen. Gruppa består av 

representantar frå  bygdautvala i Kvikne og Skåbu, kommunen, 

vegvesenet(prosjektleiar) og fylkeskommunen. Dei har telefonmøter der dei tek opp 

viktig informasjon, spørsmål osv. 

-‐ Dersom folk har kommentarar, spørsmål osv. kan dei kontakte bygdautvalet, så vil det 

bli vidareformidla til gruppa.  

-‐ Oppstart av vegarbeid i månadsskifte okt./nov, omkjøring Åsane.  

 

Sak 28/15: Andre saker 

-‐ Vedlikehald av gangfelt og vegar: grusveg i Smiuvegen, Lykkjevegen, Austlifeltet. 

 

Sak 29/15 Møteplan for hausten 2015: 

-‐ 6. oktober, 1900, kaffe Heidi 

-‐ 3. november, 1900, kaffe Hilde 

-‐ 1. desember, 1900, kaffe Lars 

	  


